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Wilddetectiesysteem Bosland  -  Werking

In Bosland, Limburg, is sinds 25 maart 2019 het eerste wilddetectiesysteem van 
Vlaanderen actief. Enkele dagen later werd het kadaver van een aangereden everzwijn 
gevonden. Sinds de afrastering is geplaatst in december 2018 is dit de tweede aanrijding. 

Het is dan ook te vroeg om conclusies te trekken over de werking van het 
wilddetectiesysteem. Het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) ging het voorval wel 
onderzoeken.

1. Wat is het resultaat van het onderzoek?

2. Gebeurden bijstellingen aan het systeem en/of worden extra maatregelen getroffen?

3. Wat is het beoogde of verwachte effect van de installatie van het wilddetectiesysteem 
op het aantal aanrijdingen (in cijfers)? 

4. Wanneer vindt de eerste evaluatie plaats en welke parameters zullen hiervoor 
gehanteerd worden?
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1. Het zou over een jong everzwijn gaan. Het kadaver werd op donderdagochtend 28 
maart gevonden in de gracht door een fietser, iets voor de oversteek aan de zijde van 
Leopoldsburg.
Aan de zuidzijde van de doorsteek hangt een wildcamera en deze heeft in die periode 
geen activiteit gemeten. De loggings van het detectiesysteem worden nog verder 
nagekeken om meer gegevens te bekomen.

2. Er zijn geen specifieke bijstellingen gedaan naar aanleiding van dit ongeval. Het 
detectiesysteem werkt momenteel (er worden geen valse detecties gedaan) en het is 
ook continu operationeel. De aannemer van het detectiesysteem is het nog verder 
aan het optimaliseren. Zo wordt er nog bijkomend gerooid om ruis op de vlakdetectie 
te vermijden, en wordt er een tweede detector geïnstalleerd om een optimaler 
detectiezone te hebben.

3. Het is na deze korte termijn nog moeilijk in te schatten wat het effect gaat zijn van de 
maatregel. Doordat er ook een raster is geplaatst, kan het zijn dat het aantal 
oversteken gaat verminderen waardoor de aanrijdingen ook gaan verminderen. Bij de 
evaluatie zal dat aspect worden meegenomen.
Verder zal ook het gedrag van het verkeer gemonitord worden, omdat dit ook mee 
bepalend is voor het uiteindelijke resultaat.

4. Na drie maanden zal er een eerste evaluatie gehouden worden. De volgende 
parameters worden daarbij in principe gehanteerd:

 Aantal wilddetecties op basis van de loggings van het wilddetectiesysteem
 Snelheid van de auto’s
 Aantal aanrijdingen (info van derden, politie en Dieren onder wielen)
 Wildcamera’s ter hoogte van de doorsteken, soort dieren, gedrag en dergelijke
 Onderzoek van INBO van dierenpopulaties en migraties, maar dan op schaal 

van het groter gebied


